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Vážení spoluobčané, 

nevím, jak dalece zajímají většinu občanů 
články na diskusním fóru a v tisku, které 
píše opozice a pár občanů (a to někteří ne-
jsou občany naší obce). Články jsou zamě-
řeny účelově, osobně a ne plně odpovídají 
skutečnosti a pravdě. Zatím odpovídám 
přehledem projektů, na které jsme zajistili 
fi nanční prostředky z EU nebo ze státního 
rozpočtu. Neberte to jako chlubení. Toto je 
tvrdá realita, tu jakýmkoliv zlehčováním a 
osočováním nikdo nemůže změnit! 
Každý občan si může udělat sám přehled o 
akcích, získaných fi nancích a o fi nančním 
podílu obce + celkové náklady na každou 
akci, i o naší práci pro obec. Předejdu dal-
ší pisálky tím, že samozřejmě je to naše 
povinnost. 
Určitě se vyjádřím ke sběrnému dvoru i 
bazénu, ale až přijde čas. 

Váš starosta 

PŘEHLED REALIZOVANÝCH PROJEKTŮ ZE ZDROJŮ EU
NEBO STÁTNÍHO ROZPOČTU – OBEC ČESKÁ VES

  
Pořadí č. Název projektu Období realizace Zdroj dotace  Výše přiznané Finanční náklady
      dotace celkem

 1. Rekonstrukce skleněné 
  stěny krytého bazénu 2004 Olomoucký kraj 400.000,00 1.079.075,00 

 2. Oprava místních 
  komunikací Česká Ves 2004 Olomoucký kraj 200.000,00 694.055,00 

 3. Rekonstrukce střechy 
  šaten a kotelny 
  krytého bazénu 2005 Minist. pro místní rozvoj 272.000,00 741.069,00 

 4. Česká Ves-obec 
  bez bariér; 
  chodníky-I.etapa 2005 St. fond dopr. infrastruktury 989.000,00 1.198.723,00 

 5. Výměna oken základní 
  škola Česká Ves 2005 Ministerstvo fi nancí 3.000.000,00 4.164.631,00 

 6. Rekonstrukce střechy 
  budovy krytého bazénu 2006 Minist. pro místní rozvoj 512.000,00 1.130.713,00 

 7. Výměna oken mateřská 
  škola Holanova Česká Ves 2006 Ministerstvo fi nancí 500.000,00 653.862,00 

 8. Česká Ves-obec bez 
  bariér; chodníky-II.etapa 2006 St. fond dopr. infrastruktury 1.535.000,00 2.046.750,00 

 9. Rekonstrukce místní 
  komunikace Polní 2007 Ministerstvo pro místní rozvoj 458.000,00 654.167,00 

 10. Rekonstrukce střechy 
  mateřská škola Holanova 2007 Ministerstvo fi nancí 1.200.000,00 1.539.635,00 

 11. Česká Ves-obec bez 
  bariér; chodníky-III. etapa 2007 St. fond dopr. infrastruktury 2.729.997,00 4.358.091,00 

 12. Česká Ves-obec bez 
  bariér; IV. etapa
  - bezbariérové úpravy 
  chodníků 2008 St. fond dopr. infrastruktury 3.851.766,00 5.512.400,00 

 13. Oprava kostela 
  v České Vsi 2008 Ministerstvo kultury 4.000.000,00 4.763.821,00 

 14. Dny česko-polské 
  kultury a sportu 
  v České Vsi 2006 Interreg III A Č. republika-Polsko 74.413,00 99.218,50 

 15. IV. ročník šachového 
  turnaje „Memotiál 
  Oldřicha Grima“ 2006 Interreg III A Č. republika-Polsko 91.339,00 134.074,90 

 16. Územní plán obce 
  Česká Ves 2005 Olomoucký kraj 200.000,00 377.468,00 

 17. Kontaktní místo 
  CzechPoint 2009 Ministerstvo vnitra 67.476,00 79.583,00 

 18. Rekonstrukce lesní   St. zemědělský intervenční fond
  cesty Peterkova Česká Ves 2009  - fi nanční příspěvek EU  1.727.460,00 + DPH 3.076.537,00 

 19. Rekonstrukce kotelen 
  v ZŠ Česká Ves 2009 Ministerstvo fi nancí 1.400.000,00 1.925.019,00 

 20. Obnova mostu přes 
  Priessnitzův potok 2010 Ministerstvo pro místní rozvoj 796.000,00 947.000,00 

 21. Obnova místních 
  komunikací Za Řekou 2010 Ministerstvo pro místní rozvoj 3.827.000,00 3.827.000,00 

Ze zastupitelstva
dne 23.02.2010

Zasedání bylo svoláno jako mimořádné – 
na žádost 5ti zastupitelů. Přítomno bylo 
13 zastupitelů, omluven byl p. Pipek. Dále 
se omluvila paní Ing. Milena Novotná 
(KDU-ČSL), která zasedne mezi zastu-
piteli po abdikaci p. Mgr. Jiřího Trůnečka 
(stěhování mimo obec.)
 Občanů přišlo 12 – tedy menší průměr.
 Po schválení programu a ostatních for-
malitách ZO přistoupilo k projednávání 
prvního hlavního bodu programu, resp 
příčiny svolání, a to je problém s umístě-
ním sběrného dvora. Starosta informoval 
přítomné o neúspěšném jednání s fmou 
Sever a p. Vidlářem, jejichž nemovitosti 
či pozemky byly třeba pro jednu z variant 
umístění dvora. Dr. Svačina pak na toto 
navázal a přednesl předběžné srovnání ná-
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kladů na umístění a využití haly stáčírny 
PHM pod zastávkou ČD, s novější varian-
tou s odkoupením nemovitostí od p Khýra 
a přístupem po obecní cestě ku hřbitovu. 
Původní varianta – místo poblíž VPO-
Plastu bylo zmíněno jen okrajově, protože 
zde je nesouhlas majitelů pozemků. Situa-
ce kolem rozhodnutí se obecně  jevila jako 
bezvýchodná, a to i přítomným občanům, 
kteří se také zapojili do diskuze. Nakonec 
bylo přijato usnesení o vytvoření a zaú-
kolování pracovní komise, která se touto 
– už zúženou problematikou bude musit 
proplést a připraví pro Zastupitelstvo ná-
vrh řešení. (Pozn. red.- Na jiném místě 
otiskujeme k tomuto podrobnější zprávu 
– viz čl. Ing. Rába).
Druhý bod se týkal budoucnosti našeho 
krytého bazénu, v návaznosti na záměr 
města Jeseník s výstavbou Wellnes – cen-
tra (RWC). Starosta přečetl návrh ote-
vřeného dopisu Obecního Zastupitelstva 
České Vsi Zastupitelstvu města  Jeseník. 
Návrh byl přijat s tím, že bude předne-
sen našimi zástupci na nejbližším jednání 
Zastupitelstva města, že bude zveřejněn 
v ČVZ (otiskujeme na jiném místě) a že 
bude poskytnut i Jesenickému týdeníku.
V dalším bodu byl schválen návrh na po-
dání žádostí o dotace na fi nancování in-
vestičních akcí Revitalizace okolí kostela, 
Rekonstrukce Hasičské zbrojnice a Sběr-
ný dvůr.
Dále Ing. Ráb přednesl návrh plánu práce 
Kontrolního výboru na letošní rok. Tento 
byl rovněž schválen.

Z. Černý 

Otevřený dopis zastupitelstvu 
města Jeseník z 23.2.2010 od

zastupitelstva naší obce
Vážení zastupitelé, 

ze sdělovacích prostředků jsme se dozvě-
děli, že byla zamítnuta dotace na budová-
ní Wellness centra v Jeseníku. Na Správní 
radě MRJ podal informaci Váš starosta 
o dalším postupu v součinnosti s Krajským 
úřadem a Regionální radou Olomouckého 
kraje. Nová analýza udržitelnosti projektu 
by mohla být hotova v měsíci březnu – 
dubnu. V případě kladného výsledku této 
analýzy bude znovu vypsána nová výzva 
– termín květen – červen. 

V tomto případě Vám nabízíme možnost 
společného postupu při rekonstrukci vaše-
ho venkovního a našeho krytého bazénu. 

Zastupitelé obce Česká Ves vyzývají čle-
ny zastupitelstva města Jeseník k společ-
nému jednání o zachování krytého bazénu 
v České Vsi a otevřeného koupaliště v Je-
seníku. Navrhujeme spojit síly k jejich 
rekonstrukci, modernizaci a k následnému 
provozu pod jedním vedením. 

Od dubna 2007 členové zastupitelstva Čes-
ké Vsi, společně s vedením obce, iniciovali 

Škola
vážne nevážne

Vážení čtenáři,

tento příspěvek vychází při příležitosti 45.výročí založení pavilónové Základní školy 
v České Vsi. Sesbírali jsme zde střípky z některých slohových prací žáků 2. stupně, 
kteří se ve středu 10. března zúčastnili literární soutěže s podtitulem: „Škola“, „Škola 
mých snů“. Soutěže se zúčastnilo celkem 17 žáků, jmenovitě: 6.A – Lenka Dostálová, 
Lucie Kuncová; 6.B – Lukáš Dombek, Dominika Fleglová, Tereza Chromíková; 7.tř. 
- Dagmar Černá, Adam Juráš, Hana Kubalová, Kristýna Točoňová, Nikola Točoňová, 
Nikolas Vávra; 8.tř. - Anna Hernándezová, Jakub Sikora, Dominika Vršanová; 9.tř. - 
Anna Indrová, Petra Nešetřilová, Jana Pazderová. Našim mladým literátům děkujeme 
za účast, snahu, trpělivost a za mladistvé, osvěžující nápady. 
Pěkné počtení i pousmání přejí vyučující českého jazyka Mgr. Lenka Blašková, Mgr. 
Jiří Truneček a všichni autoři.  
Škola mých snů – Nikolas Vávra:                                                              
„Škola mých snů bude existovat snad za sto, možná i za dvě stě let. Bude stát na krásném 
místě, kde je pořád léto a kde nikdy není moc horko. Déšť je nádherně jemný a padá 
pouze tehdy, když svítí slunce, aby byly na obloze vidět nadpřirozené duhové útvary. 
Noci by byly teplé a oblohou by pluly hvězdy, které by zářily jako slunce....
Ale nyní už ke škole. Měla by být úsporná a útulná, měla by jen devět tříd, každá 
třída o patro výše. Do této školy se nenosí aktovky, učebnice a psací potřeby. Každý 
žák má jen svoji tabulku. Je skládací, má displej – je to zkrátka dotyková počítačová 
obrazovka, ve které jsou nahrané všechny potřebné texty a obrázky z učebnic. Jsou 
tam miliony volných stran na psaní, jsou tam také videa různých pokusů do fyziky, 
nahrávky všelijakých živočichů do přírodopisu a mnohem více. ..Tato škola má deset 
pater. Uprostřed jsou čtyři podpěrné sloupy, které budově dodávají na dramatičnosti. Na  
podpěrných sloupech je postaveno devět pater, na bocích jsou velká jezdící schodiště. 
Patra mají kolem sebe skleněné stěny, které se automaticky ztmavují, když venku svítí 
slunce, proto je ve třídách stále stejný jas... 
Na této škole by měli učit učitelé, kteří jsou zábavní a hodní a také takoví, kterým 
předávání vědomostí nové generaci dělá dobrý pocit u srdce.“ 

Tabule – Dagmar Černá:
„Jsem tabule. Každou hodinu se můžu vzdělávat a opakovat věci, které jsem už 
zapomněla. Mám to jednoduché: stačí, když na mě někdo něco napíše a já si to vše 
zapamatuji. Vidím všechny žáky a vím, jak kdo pracuje. Dozvím se i to, kdo s kým 
chodí a kdo má koho rád. Nelíbí se mi, když děti vydávají různé zvuky, např. haf, bum, 
ouu a tak dále. Ale co úplně nesnáším je ukazovátko. Učitelky s ním ve třídě bouchají o 
lavice, když je ve třídě velký hluk. Nejraději mám děti, které mne vždy na konci hodiny 
pořádně umyjí houbou, pak se cítím čistá jako lilie...
Každé školní prázdniny se mi moc stýská a nudím se. Nejraději vzpomínám na radostné 
chvíle, například když Péťa dostal svoji první jedničku. To se radoval stejně jako já, 

U s n e s e n í  č. 2 / 2 0 1 0
z jednání Zastupitelstva obce 

konaného dne 23.2.2010 
I. ZO schvaluje: 
1. Znění otevřeného dopisu zastupitelům Města Jeseník dle schválených úprav. 
2.  Podání žádosti o dotaci na akce: „Revitalizace okolí kostela“, „Sběrný dvůr“, 
     „Rekonstrukce hasičské zbrojnice“. 
3.  Plán práce Kontrolního výboru na rok 2010. 

II. ZO ukládá: 
2/2 Pracovní skupině ve složení: PaedDr. F. Svačina, Ing. P. Michálek, Mgr. A. Krčmářová 
 zahájit s p. Khýrem a fy Sever jednání o ceně za pozemek a o výsledku jednání 
 informovat Zastupitelstvo obce. Zastupitelstvo poté určí další postup nebo variantu 
 realizace sběrného dvora. Termín do 10.3.2010. 
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tři jednání s vedením Městského úřadu Je-
seník o společném projektu rekonstrukce 
krytého bazénu v České Vsi a koupaliště 
v Jeseníku. 1. listopadu 2007 schválilo 
zastupitelstvo České Vsi zadání studie na 
rekonstrukci krytého bazénu a 29.6.2008 
byla předložena zastupitelstvu obce ho-
tová studie s třemi variantami. Potřebám 
našeho regionu by postačovala varianta č. 
2 s nákladovostí 60 000 000,- Kč, před-
pokládané náklady na plně odpovídající 
rekonstrukci koupaliště v Jeseníku, byly 
odhadnuty na 40 – 60 000 000,- Kč. Ná-
klady na rekonstrukci obou zařízení by 
mohly činit 120 000 000,- Kč, což je tře-
tina nákladů plánovaných na vybudování 
krytého bazénu v Jeseníku. Při zajištění 
dotace z ROP 70 000 000,- Kč na prove-
dení rekonstrukce krytého bazénu v České 
Vsi a koupaliště v Jeseníku, by společné 
zadlužení České Vsi a Jeseníku činilo 
50 000 000,- Kč, což je zadlužení nižší 
o 200 000 000,- Kč oproti plánovanému 
zadlužení při výstavbě krytého bazénu 
v Jeseníku. 

Jsme přesvědčeni, že zachováním a mo-
dernizací dvou odlišných vodních ploch, 
které budou doplněny stávajícími wellne-
ss zařízeními v Karlové Studánce a v láz-
ních Vincenze Priessnitze, poskytneme 
obyvatelstvu a návštěvníkům našeho regi-
onu dostatečné možnosti k rekreačnímu a 
rekondičnímu vyžití. Nedopusťme, ať fi -
nance určené do MRJ nepřijdou jinam.  

S pozdravem 
Mgr. Jindřich Jermář

starosta obce 

Komentář: Rozhodování o osudu našeho 
krytého bazénu a otevřeného koupaliště v 
Jeseníku se omezilo na  pět členů Správní 
rady mikroregionu Jesenicko (SRMRJ) - 
starostů Jeseníku, Bělé, Lipové, Ostružné 
a České Vsi, kteří dne 26. 9. 2007 (70. za-
sedání SRMRJ) na Žermanické přehradě 
a 3. 2. 2010 (96. zasedání SRMRJ) v Jese-
níku  odhlasovali, v poměru 5 : 0, podporu 
Regionálnímu wellness centru (RWC) v 
Jeseníku. Rozhodnutí starostů nevycháze-
lo z usnesení zastupitelstev jednotlivých 
obcí,  nepředcházela mu diskuze v zastu-
pitelstvech a mezi zastupitelstvy obcí o 
tom, která varianta by byla pro celý region 
prospěšnější. Jednalo se o jejich osobní - 
soukromé rozhodnutí, které bylo v tisku a 
na Krajském úřadě v Olomouci  prezento-
váno jako souhlas všech obcí mikroregio-
nu s výstavbou  RWC v Jeseníku. Myšlen-
ka vzniku společnosti, která by zastřešo-
vala činnost i rekonstrukci našeho krytého 
bazénu a koupaliště v Jeseníku není nová, 
bylo tomu tak v letech 1975 - 1990 a má 
i v Jeseníku dostatek zastánců. Na posled-
ním zasedání zastupitelstva Jeseníku dne 
25. 2. 2010 bylo 14 zastupitelů z 25 pro 
pokračování projektu RWC, což bylo již o 
5 méně než v září 2008, ale současně byla 

když mě před deseti lety přivezli do školy... Předmět, který miluji, je hudební výchova. 
Děti zpívají překrásně, i když někdy falešně. V hudební výchově se vždy uvolním a 
zapomenu na děti, které ve vyučování zlobily. Nejvíce se mi líbí lidové písničky. Jsou 
veselé, ale i smutné. 
Tato škola, ve které jsem, je pro mě ideální. Je přesně taková, jakou jsem si představovala, 
když jsem byla ve skladech. Je to škola mých snů.“

Očima mouchy Josefíny – Tereza Chromíková:
„Nazdárek! Jsem průvodce naší Základní školou v České Vsi, která je nejlepší ze všech. 
Provedu Vás třídou první, šestou a devátou. Abyste věděli, s kým máte tu čest, tak se 
jmenuji Josefína a jsem moucha. Začínám:
Právě jsme u vchodu, děti se hrnou do školy jak stáda koňů. Ozývá se křik, pištění 
a hlasitý smích. Všechny děti běží do šaten, tam se převléknou a jdou do tříd. Teď 
se zaletím podívat do první třídy. Děti se hlásí, poslouchají paní učitelku a velmi se 
snaží. Protože máme málo času, musíme jít dál. Zaletíme se podívat do šesté třídy, 
která má právě občanskou výchovu. Na zkoušení se chystá jít Veronika Badiová. Po 
velmi těžkých otázkách má jedničku. Au, máme problém. Všimla si mě paní učitelka 
Šašvatová a jde na mě s plácačkou. Takže mizím, bzz. Zaletím se podívat na hlavní 
pavilon, kde se právě nachází devátá třída. Třídy už jsme viděli, tak letím do klubu. 
Můžeme si zahrát twister, ale, děti, pozor, ať mne nezašlápnete! Mmm – co to voní? To 
uvařily paní kuchařky něco mňam, mňam. Crrr. Čas nám vypršel a já už musím...Tak 
nashle příště!“

Dveře mluví – Lukáš Dombek:
„Škola mých snů by měla být tak velká, aby se v ní mohlo vzdělávat minimálně dva tisíce 
dětí. Byla by k ní připojena střední škola, do které by se vešlo alespoň tisíc dětí. Dokonce 
by k ní byla připojena i vysoká škola pro pět set dětí. Jako dveřmi do základní školy mnou 
denně projde minimálně tisíc pět set žáků. Vždy, když mnou procházejí, se spolu baví. To 
mne uklidňuje, protože vím, že se mezi ně nedostalo to, čemu se říká nesvár.“

Tik tak, tik tak – Nikola Točoňová:
„Pamatuji si, jak mne jeden pán naložil do auta s mými příbuznými a jel s námi pryč...
Ocitl jsem se v místnosti s minimálně patnácti lavicemi a alespoň třiceti židlemi...Něco 
divného mne tlačilo do zad. Uslyšel jsem křik...Do místnosti přišlo plno podivuhodných 
tvorů, kteří měli oči, uši, nos, ruce, nohy a něco kulatého, co vypadalo jako hlava. Všiml 
jsem si, že neustále vydávají různé zvuky, např. au, sss, ouu...jako stádo zvěře a že 
nedávají pozor. Hned mi bylo jasné, že jsou to děti. ..
Můj vynálezce mi dal název hodiny. Řídím čas vyučovacích hodin. Beze mne by se 
nikdo neobešel. Po několika letech ve škole mi začalo stáří „klepat na dveře“. Bolely 
mne ručky a byl jsem ochotný přestat tikat, už mi to i vadilo stále řídit čas. Za nějaký 
čas sundali z mých zad to, co mě neustále píchalo do zad. Místo mne tam dali mnohem 
hezčí a výkonnější hodiny. Zase se objevil pán, který mě odvezl do školy. Bylo mi 
jasné, že je se mnou konec. Ale nebyl. Stále jsem tikal v místnosti, kde nikdo nebyl. 
Bylo mi smutno po dětech, které vydávají zvuky, a po vzdělaných učitelích. Život se ale 
mění. Hodiny, co nahradily mé tikání, také za chvíli skončí tam, kde jsem i já. Tak to 
na světě chodí. A já mohu být šťastný, že své stáří prožiji v klidné místnosti s krásnými 
vzpomínkami. Tik tak, tik tak...“

Mgr. Lenka Blašková 

Co je nového
 v Penzionu?

Máme novou paní bydlící. Je jí paní 
Marie Poláčková, která se k nám na-
stěhovala 1.2.2010 po zemřelé paní 
Vlastě Zbrankové. Paní Poláčková 
si u nás docela rychle zvykla a my jí 
přejeme hodně zdraví a hodně krás-
ných dnů, které u nás stráví společně 
s námi.
V měsíci únoru jsme u nás měli pěk-
nou akci nazvanou ,,Čaj o půl páté“. Na-
chystali jsme občerstvení – čaj a ovocný 
koláč pro všechny přítomné. Přijel k nám 
vzácný host, nám již známý harmonikář pan 
Vašek Bohuslav z Tachova. Celé odpoledne nás 
společně s panem Miloslavem Oškerou bavili. Pan Vašek zahrál na harmoniku jakou-
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také ustavena pracovní skupina, která se 
bude znovu zabývat reálností  výstavby 
RWC.
Vzhledem k tomu, že starosta naší obce 
hlasoval 2x na SRMRJ pro RWC v Je-
seníku, což ve svém důsledku může zna-
menat ukončení činnosti našeho bazénu 
a na zastupitelstvu naší obce protichůdně  
hlasoval pro  rekonstrukci našeho bazénu 
(zadaná studie rekonstrukce bazénu stála 
obec cca 300 000 Kč) a pro otevřený dopis 
zastupitelstvu města Jeseník, měl by spo-
lečně s místostarostkou vysvětlit občanům 
našeho údolí  svoje jednání, názory a sta-
noviska  v této záležitosti.

PaedDr. František Svačina

K tomu poznámka redakce:
V komentáři autor zpochybňuje správnost 
hlasování starostů i jiných obcí ve Správní 
radě Mikroregionu v tom smyslu, že ne-
bylo v souladu s usnesením jejich zastupi-
telstev. Máme za to, že vysvětlování, proč 
ten či onen – a to i ten náš – hlasoval tak 
a ne jinak, nepatří na naše stránky. Je plně 
v kompetenci příslušných zastupitelstev, 
aby si toto vysvětlili mezi sebou, a veřej-
nost – potažmo i náš ČVZ – informovali 
až o výsledku.

K článku „Kde bude sběrný 
dvůr“, uvedeného v Jese-
nickém týdeníku č.10, pod 

značkou - va.
Pisatel výše uvedeného článku použil dosti 
nepřesných informací, které mohou uvést 
občany do omylu. Souhlasím s faktem, že 
o uvedeném sběrném dvoru se již poměrně 
dlouho hovoří. Jsme velká obec, která ta-
kové zařízení potřebuje. Byla zpracována  
studie, která řešila umístění sběrného dvo-
ra u PVO Plastu a p. Blahuška. Tato studie 
za cca 60 tis.Kč byla v první etapě těsnou 
většinou schválena, ale později zastupitel-
stvo obce přijalo návrh, řešit sběrný dvůr 
a technické zázemí obce v jednom celku. 
Toto rozhodnutí zastupitelstva dosud ne-
bylo zrušeno.
Zastupitelstvo obce pověřilo „Komisi pro 
priority“ zpracováním návrhu umístění 
sběrného dvora v několika variantách, 
včetně předpokládaných nákladů.
Varianta umístění u VPO Plastu. K této 
variantě vydali negativní stanovisko p. 
Blahušek a paní Vrlová. Varianta vyžaduje 
vydání zástavního práva pro jízdu po ko-
munikaci VPO Plastu, vykoupení pozem-
ků od p. Blahuška, nákladnou výstavbu 
mostu a zpevnění břehů potoka. Dále je 
nutné řešení problematiky křížení inže-
nýrských sítí. Po shrnutí nákladů se tato 
varianta jeví jako nejdražší. Navíc neřeší 
problematiku technického zázemí obce.
Varianta u haly Benziny. U této varianty je 
rovněž nutnost řešit odkoupení pozemků 
pro příjezdovou cestu, vyřešit kontaminaci 

koliv písničku na přání našich babiček, jedna naše babička společně s nimi hrála na 
cedník, pan Oškera na vozembouch - to Vám bylo šou! Při jedné písničce se pan Miloš 
víc opřel do vozembouchu a prásk! Vozembouch napůl. Všichni se lekli, že bude po 
vystoupení, ale kdepak. Pokračovalo se s půlvozembouchem. No prostě sranda velká, 
nálada dobrá, co víc si můžeme přát. 
To víte, když se v Penzionu ukáží dva chlapi, babičky se nastrojily, nechaly si natočit 
vlasy vzaly si šperky a přišly skoro všechny. Povídaly se vtipy, zpívalo se, hrálo, jedlo, 
pilo… krásně prožité odpoledne se zpěvem a smíchem.Venku již bylo tma a nikomu se 
nechtělo domů, pořád se přidávaly další a další písničky na přání.

Rozcházeli jsme se s písničkou na rtech, dobrou náladou a přáním, aby se pan Vašek za 
rok zase vrátil na léčení do Lipové Lázní a stavil se za námi. Díky pane Vašku za čas, 
který jste ochotný dát našim seniorům.
Velké poděkování patří i panu Miloslavu Oškerovi, který nám pana Vaška dovezl, hrál 
s ním a zpíval a zase bezpečně odvezl do Lipové Lázní.
Toto vystoupení oba muzikanti věnovali Penzionu jako sponzorský dar. Naši senioři si 
toho moc váží a děkují.

Dana Vaiglová
vedoucí DPS 

Stane se z vodného a stočného předvolební téma?
Pravidelný čtenář Jesenického týdeníku teď asi zbystří a vzpomene si na  pár článků, 
které se v posledním období objevily právě na stránkách těchto novin. V nich byla výše 
a hlavně kvalita ceny vody zpochybněna a to především jedním, dnes už bývalým čle-
nem představensta VAK Jesenicko a.s. Jaká je tedy pravda o ceně vody na Jesenicku? 

Cena pitné vody a cena za odvedenou odpadní vodu je vyjádřena jako „vodné“ a „stočné“. 
Stát reguluje ceny vodného a stočného principem věcně usměrňované ceny podle zákona 
č. 526/1990 Sb., o cenách. Velmi jednoduše řečeno - zákon a prováděcí předpisy vyme-
zují provozovateli náklady, které může promítnout do ceny vodného a stočného při dosa-
hování přiměřeného zisku. Respektování těchto pravidel kontroluje každoročně stát 
prostřednictvím fi nančních úřadů a Ministerstva fi nancí České republiky. Ve smyslu 
§36 odst.5 zákona 274/2001 (ve znění pozdějších předpisů) je povinností provozovatele 
jednou ročně zveřejňovat jasné a úplné informace o výpočtu ceny vodného a stočného.
Na základě Metodického pokynu Ministerstva zemědělství ČR byly zpracovány přílohy 
podle uvedené metodiky a zveřejněny na internetových stránkách  společnosti (www.
vakjes.cz)

VAK Jesenicka a.s. se musí při stanovování výše vodného a stočného tímto Cenovým 
věstníkem řídit, tzn. že si může započítat v kalkulaci ceny jen oprávněné náklady a 
přiměřený zisk. Zvyšování ceny vody je pak  nutné vidět ve dvou rovinách. Na jedné 
straně se jedná o neustálý růst cen nákladových položek - rostou ceny chemikálií, po-
honných hmot, energií, náklady na investice, opravy a rozvoj infrastruktury. Na druhé 
straně dochází k poklesu spotřeby vody, kdy odběratelé šetří, ale fi xní náklady zůstávají. 
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půdy, střet zájmů s ČD. Pořízení stávající 
haly a následně její úpravy nejsou rov-
něž  levnou záležitostí. Velkou výhodou je 
umístění mimo obytnou zónu.
Třetí a nejvhodnější variantou je odkoupe-
ní plochy a haly od p. Khýra. Náklady na 
pořízení a následná realizace jsou nejmen-
ší a nejrychlejší. V hale je možno vytvořit 
prostor pro zpracování plastových odpadů, 
což se ekonomicky zhodnotí v hospodaře-
ní obce. Další výhodou je, že nedaleko je 
stávající technické zázemí obce, které je 
po určitých technických úpravách vhodné 
k využití do doby, než se nově vybuduje 
v areálu sběrného dvora. Varianta vyžadu-
je nejmenších nákladů a má nejrychlejší 
řešení a využití.
Takto zpracovaný koncepční návrh vari-
ant byl „Komisí pro priority“ předložen 
na posledním zastupitelstvu.
Pro jednání se stávajícím majitelem byla 
zastupitelstvem schválena komise ve slože-
ní Mgr.Krčmářová, PaeDr. Svačina a Ing. 
Michálek. Na dalším zastupitelstvu předlo-
ží výsledky jednání.

Ing. Libor Ráb, zastupitel, člen komise

Pečovatelská služba
je tu pro Vás

Našim úkolem je Vaše spokojenost 
a služba podle Vašich přání a potřeb

Pečovatelská služba v obci Česká Ves
Místo: DPS a terén obce Česká Ves - li-
dem, bydlícím v obci
Naše přání: spokojený klient - spokojená 
obec
Forma poskytování: terénní služba 
Okruh osob: cílová skupina - senioři, oso-
by zdravotně postižené, rodiny s dětmi  
Věková struktura: mladší senioři 65 - 80 
let, starší senioři 80 a více let, zdravotně 
postižení 40 - 64 let, rodiny, kterým se na-
rodilo najednou 3 a více dětí 0-4 roky
Adresa: Jánského 76, 790 81 Česká Ves 
Dle potřeby se na nás obracejte s důvěrou 
- jsme tady pro Vás.

Vaše případné stížnosti a přání budeme 
brát jako možnost ke zlepšení a zkvalit-
nění služeb.

1) stížnosti a přání můžete podávat písem-
ně, ústně, telefonicky i anonymně do poš-
tovní schránky v DPS ve vchodě
2) kontaktní osoba na vyřizování je Dana 
Vaiglová, vedoucí DPS Česká Ves, můžete 
se obracet také na Obecní úřad Česká Ves 
- starostu obce
3) pečovatelskou službu můžete kdykoliv 
ukončit písemně nebo telefonicky
4) za úkony a obědy se bude vybírat zpětně 
za uplynulý měsíc vždy první den nového 
měsíce a to prostřednictvím pečovatelky
5) na stížnost Vám bude odpovězeno vždy 
písemně do 28 dnů od podání

Fixní náklady tvoří na celkových nákladech vodárenských společností významný podíl, 
který nelze ani při poklesu výroby a spotřeby vody výrazně snížit. Do růstu ceny pro 
konečného odběratele se promítá rovněž úprava sazby DPH v roce 2010, která se zvy-
šuje o 1 %. Peníze vybrané na vodném a stočném půjdou na obnovu vodohospodářské 
infrastruktury, což je dlouhodobá a fi nančně náročná záležitost.Růst ceny je způsoben 
hlavně nárůstem odpisů majetku z titulu nově vybudovaných vodovodních a kanalizač-
ních sítí a zařízení v loňském  roce (ISPA Jesenicka) a nově také zavedením položky 
rezervy na obnovu.

Představenstvo společnosti a následně Dozorčí rada na svých jednáních velmi pečlivě 
zvažovala  kalkulaci vodného a stočného pro rok 2010. Vycházela z reálného stavu 
vodovodů a kanalizací, s ohledem na jejich  potřebu oprav a rekonstrukcí především 
ve městě Jeseníku a také měly orgány VaKu na paměti usnesení ze společného jednání 
zastupitelstev obcí zúčastněných na akci ISPA Jesenicka, kdy  v roce 2005 v Bělé pod 
Pradědem rozhodly o účasti v tomto programu a také schválily dopad akce na cenu 
vodného a stočného v následujícím 10 letém horizontu.  V žádném případě nemají VaK 
Jesenicka zájem cokoliv kolem stanovení ceny za vodu pitnou a odvedenou  zatajovat.  
Z níže uvedené tabulky vyplývá, kde se pohybuje Jesenicko v oblasti cen za vodu v celé 
ČR. Pokud se týká Olomouckého kraje, má Jesenicko cenu za vodu nejmenší ze všech 
okresů Olomouckého Kraje . Celková cena vodného a stočného v roce 2010 pro Jese-
nicko je  59,50 Kč včetně  DPH. Pokud tedy porovnáte jesenickou cenu s cenou vody 
v České republice, pohybujeme se pod průměrem cen a tedy naše cena za vodu se řadí 
k nejlevnějším  v celé ČR.

Cena vody v roce 2010 dle www.sovak.cz  v celé České republice:

kraj zás. obyv. vodné s DPH stočné s DPH V+S s DPH nárůst o v % platnost 
od

Středočeský 1 226 700 30,63 25,88 56,51 2,52 1.1.2010

Ústecký, Liberecký 1 119 492 37,41 32,60 70,01 8,47 1.1.2010

Moravskoslezský 729 246 30,70 27,18 57,88 6,12 1.1.2010

Jihomoravský, 
Vysočina 544 603     1.1.2010

  36,19 37,24 73,43 2,90 1.1.2010

  33,00 34,00 67,00 8,10 1.1.2010

  39,19 26,53 65,72 4,00 1.1.2010

  40,37 27,21 67,58 2,60 1.1.2010

  38,40 29,60 68,00 6,00 1.1.2010

  34,40 28,21 62,61 1,80 1.1.2010

Jihomoravský 390 669 26,70 30,50 57,20 1,00 1.1.2010

Zlínský 161 109 37,26 33,90 71,16 13,00 1.1.2010

Olomoucký 144 081 32,16 34,65 66,81 6,40 1.1.2010

Olomoucký 71 255 33,46 27,59 61,05 3,12 1.1.2010

Jihočeský 318 248     1.1.2010

  36,63 27,50 64,13 0,91 1.1.2010

  29,63 34,78 64,42 -1,00 1.4.2009

  38,19 30,56 68,75 15,08 1.1.2010

  34,58 35,20 69,78 0,00 1.1.2010

  38,63 31,02 69,65 4,92 1.1.2010

Moravskoslezský 316 417 30,31 29,12 59,43 5,78 1.1.2010

Středočeský 242 285 39,02 29,54 68,56 10,35 1.1.2009

Plzeňský 223 000 29,46 21,57 51,03 10,69 1.1.2010

Jihočeský 223 190 37,88 28,02 65,90 -2,39 1.4.2009

Karlovarský, Plzeňský, 
Ústecký, Středočeský 182 975 34,30 2367,00 57,97 3,85 1.1.2010

Pardubický 157 435 29,26 37,14 66,40 5,16 1.1.2010

Královehradecký 147 782 33,58 34,19 67,77 4,55 1.1.2010

Zlínský 114 062 32,34 29,70 62,04 5,99 1.1.2010

 6 312 549      

Společnost Vodovody a kanalizace  Jesenicka a.s. byla založena na principu solidarity a 
partnerství. Každý z akcionářů, nehledě na počet vlastněných akcií (jejichž rozdělení 
bylo učiněno na základě dohody, nikoliv podle vloženého majetku do společnosti) by 
měl mít rovnoprávné postavení. Změny ve společnosti, navrhované městem Jeseník 
a prezentované místostarostou  Ing. Cupalem tuto rovnoprávnost narušují, snaží se spo-
lečnost ovládnout, či jí vnutit jiné principy, pro ostatní akcionáře nevýhodné. Přesto 
věřím, že zdravý rozum nakonec zvítězí a cena vodného a stočného se nestane laciným 
předvolebním tématem. Bylo by to ku škodě nás všech.

Ing. Lubomír Žmolík, starosta Lipová-lázně a předseda DR VaK Jesenicka a.s.
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Adresa pro písemný styk:
Dana Vaiglová, vedoucí DPS Česká Ves, 
Jánského 76, 790 81 Česká Ves
Telefon: 584 428 403-kl.20, mobil: 
605 920 180

Letos „slaví“ naše škola 45. výročí založení, což je 
vskutku úctyhodná řádka let. Všichni alespoň trošku 
zasvěcení také vědí, že naši žáci již poměrně dlouho 
pravidelně absolvují lyžařské kurzy, a to vždy formou 
každodenního dojíždění do zimních středisek.
V letošním školním roce se situace (tedy alespoň pro sedmáky) 
zcela změnila – poprvé v historii školy totiž vyrazili na „lyžák“, 
pořádaný formou týdenního pobytu. A kde se tato mimořádná 
školní akce vlastně uskutečnila? Ve ski areálu Filipovice.

Žáci byli ubytováni v penzionu Pepova bouda, kde jim byly k dispozici velice dobře 
vybavené pokoje včetně TV a sociálního zázemí. K využití volných chvil mohli po celý 
týden využívat hernu, společenskou místnost a denní bar.

Oznamujeme všem rodičům 
předškolních dětí, že 

ZÁPIS DO
MATEŘSKÝCH ŠKOL
v České Vsi na školní rok 
2010/2011 bude probíhat

od 19.4 – 23.4.2010. 
Rodiče mohou v rámci 

TÝDNE
OTEVŘENÝCH DVEŘÍ 
navštívit MŠ Jesenická

(u benzínky)
a MŠ Holanova (u paneláků), 

prohlédnout si prostředí,
seznámit se s programem

a nadstandardní péčí, kterou 
jednotlivé MŠ nabízejí. 

Těší se na vás kolektiv MŠ Jesenická
a MŠ Holanova 

P o d ě k o v á n í 
Děkujeme Řetězárně a.s. – ekonomické-
mu řediteli Ing. Lukášovi za sponzorský 
dar – mikrovlnou troubu nutnou pro ohřev 
dietní stravy pro dítě s vážným zdravot-
ním problémem. 

Za kolektiv MŠ Holanova 
Jančíková R.,vedoucí školní jídelny 
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Přesto, že venku panovala zima v celé své kráse a pohybu bylo neustále dostatek, 
hladem ani zimou děti rozhodně nestrádaly. V celém ubytovacím komplexu se teplem 
nešetřilo a pokud někoho po večeři zcela náhodou hlad přepadl, měl možnost si s chutí 
dát druhou – studenou večeři. Denně, těsně před večeří, proběhl rozbor dne (včetně 
videa), často jsme se společně setkávali u stolních her, pokoušeli se i o zdokonalování 
kreslířských dovedností a věřte, že televizní produkce mnohým vůbec nechyběla.
V závěru celého kurzu se uskutečnilo společné hodnocení, vyhlášení nejlepších sjezdařů, 
snowboardistů i jedinců, kteří nejčastěji padali, smáli se, či podivuhodným způsobem 
sjeli kopec apod.

Když si v pátek odpoledne rodiče pro své ratolesti přijeli, čekali je unavené, leč usměvavé 
děti plné dojmů a zážitků.
Cíl, s jakým jsme na tuto mimořádnou akci jeli, byl splněn – děti se naučily na prkénkách 
pohybovat bezpečně a s jistotou a třídní kolektiv se rozhodně ještě více utužil. Doufejme, 
že v této započaté tradici budeme mít možnost pokračovat a další třídy si vyzkouší 
společně strávit týden na sněhu, stejně jako mí letošní sedmáci.
Na závěr je ještě třeba poděkovat, kolegům Evě Šindlerové a Pavlu Gerasisovi za 
skvělou atmosféru po celou dobu pobytu, pracovníkům penzionu a skiareálu za výbornou 
spolupráci a vstřícnost, a také mým žákům za to, že mě nezklamali.

Mgr. Jarmila Procházková

SVOZ
NEBEZPEČNÉHO

ODPADU 
Žádáme občany, aby ukládali do připra-
vených kontejnerů na nebezpečný odpad 
jen níže jmenovaný odpad v daných 
dnech a hodinách. 

- ledničky, mrazáky, televizory, radia, aku-
baterie, barvy, laky, oleje, obaly od barev, 
zaolejované – znečištěné hadry, olejové 
fi ltry, brzdové kapaliny, léky, zářivky, ne-
mrznoucí kapaliny atd.
- ledničky, mrazáky, televizory, radia a dal-
ší elektronika – pokud je celá (nevybrako-
vaná) vemou vám ji k zpětnému odběru 
i v obchodech s elektrem. 

I. svoz proběhne:
10.4.2010 – sobota od 8.00 – 15.00 hod. 

na těchto stanovištích:

- ul. Jánského u Jednoty 
- ul. Holanova u kotelny 
- ul. Jánského – parkoviště u Řetězárny 
- ul. Polní – parkoviště u fi rmy Agro 
- ul. Za Řetězárnou – kolonka 

II. svoz proběhne:
17.4.2010 – sobota od 8.00 – 15.00 hod. 

na těchto stanovištích:

- ul. Haškova za autobazarem Subaru 
- ul. Haškova u separovaných kontejnerů 
- ul. Jesenická naproti p. Svačiny 
- ul. Makarenkova – parkoviště před 

hřištěm

Obec nebude odebírat pneumatiky !!!

Nábytek a koberce můžete přivézt na 
vymezené prostranství u 28 b.j. Ján-

ského ul. jen ve dnech 13.4. – 15.4.2010

Telefonicky si můžete domluvit
obecní multikáru na odvezení nábytku 
a koberců přímo od svých nemovitostí 

v dohodnutý den - za úhradu
tel. č.: 584 428 107.

JARNÍ ÚKLID
Velkoobjemové kontejnery 

na jarní úklid – duben, květen r. 2010  

Patří zde: hrabanka, klestí, listí 

Důrazně upozorňujeme, že do těchto 
kontejnerů nepatří nebezpečný

a velkoobjemový odpad !!

Svoz bude probíhat ve dnech a na těchto 
stanovištích: 

od 19.4. – 21.4. stanoviště

- ul. Kpt. Jaroše 
-  ul. Haškova - u separovaných kontejnerů 
-  ul. Makarenkova - parkoviště před 
 hřištěm 
- ul. Makarenkova - škola 
- ul. Jánského - Jednota - kont. separ. odpad 

Masopustní Masopustní pruvodpruvod
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dokončení ze str. 7
dokončení ze str. 7

od 22.4. – 25.4. stanoviště

- ul. Jesenická – naproti pana Svačiny 
- ul. Jánského – požární zbrojnice 
- ul. Holanova – kotelna 
- ul. Jánského – parkoviště u Řetězárny 
- ul. Jesenická u garáží  

od 26.4. – 28.4. stanoviště

- ul. U Zahradnictví při vjezdu ke skleníku 
- ul. U Norkárny 
- ul. Jánského bytovky č.p. 409 – 410 
- ul. Polská u lesácké ubytovny 
- ul. Polní – parkoviště u fi rmy Agro 

od 29.4. – 2.5. stanoviště  
- ul. Za Řetězárnou – kolonka 
- ul. Družstevní 
- ul. Polská č.p. 283 
- ul. Polská u Králíka 

Zveme vás na módní přehlídku fi rmy BRIL-
LANT – Jitka Cihlářová Jeseník, která se 
bude konat v pátek 2.4.2010 v 19.00 hod. 
v hale sanatoria Priessnitz v lázních. 
Uvidíte pestrou módní kolekci na jaro-lé-
to 2010 a také barmanskou show v podání 
skvělého Kamila Hégra. 
Po přehlídce je možné zakoupit předvá-
děné modely i jejich doplňky a dále pak 
v sobotu 3.4.2010 prodej přímo v Priess-
nitzových lázních (hala). 
Vstupné na přehlídku je dobrovolné. Těší-
me se na vás. 

Jitka Cihlářová a Lucie Hufová 

V únoru jsme uspořádali 1. MASOPUSTNÍ PRŮVOD naší obcí. Děti donesly 
pěkné masky a už od rána se těšily na velkou slavnost. Pekly, chystaly občerstvení 
pro rodiče a pomáhaly i s výzdobou školky. 
Děti pozdravily pana starostu a zazpívali i babičkám v DPS. 
Společně s rodiči si pak v MŠ zahrály, zazpívaly, zahřály se teplým čajem a 
dobrotkami, které připravili pracovnice MŠ a také které si připravily doma 
s maminkami. 

Všichni jsme domů odcházeli až za tmy, spokojení, že se akce dětem i rodičům 
líbila. 

Kolektiv MŠ Holanova 

Osvětová beseda a Obecní úřad Česká 
Ves pořádají zájezd do Prahy na muzikál 
„Děti ráje“, který se bude konat v sobotu 
12.6.2010. Odjezd autobusu v 7.00 hod. 
od „zrcadla“ v České Vsi. Cena vstupen-

ky je 299,- Kč a 399,- Kč, podle místa 
v hledišti.  

Zájemci se hlaste u pí. Marcinové na tel.č. 
775 199 902, do 15.4.2010.  

OÚ Česká Ves 

Maškarní bál pro 
děti se uskutečnil 
začátkem března. 
Děti se pobavily, 
zatancovaly 
si se skupinou 
WABANK. 
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I n z e r á t y
Kdo navštěvuje zasedání Zastupitelstva obce, si možná povšiml, že  poslední dobou � 
došlo k omlazení občanů, kteří jednání přišli sledovat. A k tomu ještě nutno dodat, 
že se také jednání zúčastňují aktivně, že vystupují s poznámkami a připomínkami.
K naší dřívější zprávě o zimním výskytu kormoránů dodáváme, že Českému � 
rybářskému svazu v Jeseníku, který jejich přítomnost pořádně pocítil na ulovených 
a poraněných rybách, byla Krajským úřadem v Olomouci udělena vyjímka ze 
zákona „O ochraně přírody“. Při příští návštěvě těchto přemnožených predátorů 
je bude tedy možno  plašit, a to i částečným odstřelem. Samozřejmě za dodržení 
přísných podmínek podle mysliveckého zákona.
Obecní úřad posílil síť místního rozhlasu. Na ulici Polní a Haškova byly instalovány � 
přídavné reproduktory, které přijímají signál, tedy hlášení z Obecního úřadu 
bezdrátově. Napájeny jsou ze sítě veřejného osvětlení.
Za člena Redakční rady p. Mgr. Trunečka, který odstoupil pro přestěhování i ze � 
Zastupitelstva, bude, a doufejme že brzo, jmenován Radou zastupitelstva nový 
člen, resp. členka.
České státní lesy budou letos pokračovat v opravách toků, které mají ve své správě. � 
Loni to byl Priessnitzův potok (ústí do Bělé pod Šafránem) a letos má přijít na řadu 
potok Lubina, který vytéká do Bělé pod Krytým bazénem.

- red -

Prodám klasickou dřevěnou kytaru s vý-
krojem a s el. snímačem zvuku. Zn. „NA-
SHVILLE“. Koupeno 11/2007 super stav. 
Cena 2600,- Kč. Tel. č.: 737 11 00 63 

Prodám kytaru Španělku 4/4 model 477/4 
Č.R. Luby strunal zvučnice = cedr. Super 
stav cena 1800,- Kč. Tel. č.: 737 11 00 63 

Prodám kytarové combo (zesilovač) zn. 
„SOUDKING“. Koupeno 6.12.2006 + 
doklad o koupi. Cena 2200,- Kč. Tel. č.: 
737 11 00 63

Prodám dámské jízdní kolo, rok po-
užívané za 50% původní ceny. Tel. č.: 
731 267 633 

Nově otevřeno - nehtové studio, prodej 
bižuterie, kadeřnictví 

Česká Ves - naproti Jednotě

!!! NÍZKÉ CENY!!!
Gelové nehty vč. zdobení 350,- Kč 
Parafínový zábal  100,- Kč 
P-shine (japonská manikúra) 150,- Kč 
Pánské stříhání     70,- Kč 
Dámské včetně mytí, 
regenerace, foukání   199,- Kč 
Melír  od 180,- Kč 

Kontakty: 
Kadeřnictví - tel.č.: 608 424 665

Nehtové studio, bižuterie 
- tel.č.: 725 027 860 

Opustili naše řady: 

Mikuláček Jaroslav   83 let 
Dubecká Emma   71 let 
Juřica Miroslav   87 let 

V měsíci dubnu
narozeniny oslaví: 

Stiborová Zdenka   82 let 
Ignačák Josef   81 let 
Doupovec Jan   81 let 

Dolanská Alžběta   81 let 
Hudec Milan   70 let 

Škrabal František   70 let 
Sándorová Eva   65 let 

Kozáková Kateřina   65 let 
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Měsíčník obce Česká Ves - adresa: Jánského 341, 790 81 Česká Ves. IČO 636037. Tel./fax: 584 428 107, e-mail: info@cves.cz, http://www.cves.cz. 
Evidováno pod č. MK ČR E 14473. Připravuje redakční rada ve složení: Zdeněk Černý, Lucie Hufová, Kateřina Čermáková, Jitka Marcinová, Mgr. Jiří Truneček. Náklad 950 ks. Zdarma

Příspěvky, připomínky a náměty podávejte na uvedené adrese, nebo osobně na obecním úřadě. 

Redakce si vyhrazuje právo v případě potřeby příspěvek zkrátit nebo upravit. Názory v příspěvcích se nemusí shodovat s názory vydavatele.

Plošná inzerce a reklamy podnikatelů: 10,- Kč/cm2. Řádková inzerce zdarma. Uzávěrka vždy k 18. příslušného měsíce.

Grafi cká úprava, sazba a tisk: Grafotyp s.r.o. Šumperk
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K ♣ ♣ !
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Tajenka: Občané … ! 
Pomůcky: DAF, EBS, KOLBASA, COOK, NAT, ETO, RUE, DROP 

Vodorovně:   
A. předložka, neúplná socha, pravoslavný kněz, souhlasil s argumenty, chem.zn. fosforu B. malé oko, klobása (rusky), nástup C. 
kousal (pes), polotuhá hmota, kopce slámy D. stelivo (zkr.), chem.zn. hliníku, ruský vládce, karetní výraz, Eduard (domácky) E. 
Obchodní akademie (zkr.), 1. ČÁST TAJENKY, šlechtický přídomek F. udělá motykou, úsporně, pták svišťoun G. polovina noci, 
SPZ Opava, zahradní nářadí H. ačkoli, klub angažovaných nestraníků (zkr.), kolonie, přítel člověka, ministr zahraničí (zkr.) I. podnik 
ve Vápenné, chuchvalec, nevšední den J. jihoevropan, čidlo zraku, ypsilon, ukazovací zájmeno (rusky), určená k orání K. 2. ČÁST 
TAJENKY L. dívčí jméno, puk, římská 5, zabijačková pochoutka, značka holandského náklaďáku M. jedna (německy), pracuje 
s pluhem, samohláska s háčkem, chůva, označení citlivosti fi lmu N. úkaz při bouřce, zahradní nádoba, klávesa na počítači O. druh 
vína, malý autor, naše stará auta 

Svisle: 
1. promenáda, představitelé klášterů, zápor, zařízení novějších aut 2. toho času (zkr.), útok, konto, volání na Emila 3. označení našich 
letadel, fenolická sloučenina, rodák (zdrobněle) 4. ruská osvobozenecká armáda (zkr.), lepidlo, SPZ Náchod, litování 5. výplně 
oken, netečný plyn, jednostopé vozidlo 6. organizace osvobození Palestiny (zkr.), líska (zkr.), anglický mořeplavec, MPZ Ukrajiny, 
předložka 7. místo (lidově), poskočení, jednoduché ruské počitadlo 8. sibiřský veletok, automatické ruční zbraně, potřeba nevěsty 9. 
etáž, zelenina, příkaz k obrání 10. zámořská velmoc, ulice (francouzsky), druh léku, barva na vajíčka, uvnitř 11. opět, velký pozemní 
stepní pták, malý volán 12. cizí mužské jméno, letadlo (lidově), čaj, opak útoku 13. SPZ Prahy, pachy, trpíte nedostatkem (něčeho) 14. 
šlechtický přídomek, lysý, část stromu, ten kdo masíruje 15. druh látek na hračky, sázkový podnik, chem.zn. fl uoru, druh papouška 

Řešení dnešní křížovky doručte na OÚ do 16.4.2010
Vylosovaný luštitel (jméno v příštím čísle) obdrží obnos 200,- Kč na OÚ v České Vsi, kanceláři č.1.
Tajenka z čísla 2/2010: Dodržíme novoroční předsevzetí?
Vylosována byla: Suchánková Emilie, Jánského 76, Česká Ves 


